
 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor TWEE vergaderingen van 

de raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 13 mei 2015 én op dinsdag 19 mei beide 

om 20.00 uur in de oude Raadzaal op het Stadhuis. Op 13 mei komen de onderwerpen van de 

wethouders Van Keulen en De Rook aan de orde, en op 19 mei die van wethouder 

Gijsbertsen. Ook de zaken onder het algemene deel (A) kunnen op die manier verdeeld 

worden. 

 

Conformstukken 

 

Voor 13 mei staat hier een raadsvoorstel over nachttreinen op de agenda, waarover wij 

weinig discussie verwachten. Mocht u het toch (uitgebreid) willen bespreken, dan horen wij 

dit graag z.s.m. Tevens ontvangt u de jaarstukken van de gemeenschappelijke regeling 

ARCG, waarbij u de gelegenheid hebt om uw zienswijze t.a.v. de algemene kaders voor 

2016 te geven. 

 

Voor 19 mei staat er nog een raadsvoorstel in het kader van de Gresco op de agenda, nu 

m.b.t. de Stadsschouwburg. 

 

Evenementen 

 

In oktober en december vorig jaar is het evenementenbeleid uitgebreid aan de orde geweest. 

Er zijn toen een aantal moties aangenomen, waarop het college nu reageert. Bovendien zou 

gekeken worden naar de doorberekening van de kosten van evenementen, en daarvoor ligt nu 

een discussienotitie voor. Zie verder ook het LTA-item over dit onderwerp (2014-297).  

 

In het presidium is verder toegezegd dat de wethouder mondeling een stand van zaken kan 

geven m.b.t. de kwestie Noorderplantsoen. U kunt op basis daarvan dan besluiten of en zo ja 

hoe u hiermee nog iets wilt doen. 
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Parkeren 

 

Op het gebied van parkeren liggen drie raadsvoorstellen voor, plus het jaarverslag van het 

Parkeerbedrijf. Wij stellen voor deze stukken in één keer te behandelen. Bij het jaarverslag 

dient u er rekening mee te houden dat voor verschillende onderdelen geheimhouding is 

opgelegd. Mocht u juist over deze onderdelen wensen te spreken, dan zal dat in een besloten 

zitting moeten aan het eind van de vergadering; laat u dat dan a.u.b. tijdig weten. Overigens 

staan nog twee op de LTA aangekondigde stukken m.b.t. parkeren nog open, t.w. 

Onderzoeksrapportage parkeerbedrijf en geactualiseerde meerjarenprognose 2015. In de 

brief bij het jaarverslag wordt gemeld dat het onderzoek nog niet is afgerond, waarom wordt 

voorgesteld om deze beide punten te koppelen aan de behandeling van de uitwerking van de 

motie ‘Herijking visie op parkeren’ in het 4
e
 kwartaal. 

 

OV-bureau 

 

Het OV-bureau is één van de belangrijke verbonden partijen van de gemeente. U wordt in de 

gelegenheid gesteld om uw zienswijze kenbaar te maken t.a.v. concept-begroting en concept-

busdienstregeling 2016. Voor de goede orde hebben we ook de jaarstukken bijgevoegd, 

zodat het beeld compleet is.  

 

Energie en duurzaamheid 

 

Voor 19 mei worden de onderwerpen op het gebied van duurzaamheid geagendeerd. 

Allereerst het rapport van de rekenkamercommissie, dat u op 28 april jl. is gepresenteerd. 

Gevolgd door  de herijking van het duurzaamheidsprogramma van het college. We hebben er 

bewust voor gekozen om beide onderwerpen gescheiden te agenderen, zodat het RKC-

rapport voldoende aandacht krijgt, en de conclusies bij B1 meegenomen kunnen worden bij 

de bespreking van B2. Als B3 volgt dan kader en plankrediet geothermie en warmtenet NW; 

hierover is eerder gesproken in uw commissie van maart.  

 

Dossiermodule RIS 

 

Graag attendeer ik u nog even op de dossiermodule op het RIS. Ten aanzien van 

verschillende hierboven genoemde onderwerpen staan de stukken die eerder gepasseerd zijn 

hier bij elkaar (Evenementen, Parkeren, Duurzaamheid, Geothermie). Als u de 

dossiermodule via de inlogcode benadert, vindt u ook de vertrouwelijke stukken, bijv. de 

stukken t.b.v. de workshop over het parkeerbeleid, en de stukken rond de studiereis 

geothermie. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

Wolbert Meijer,  

Raadsadviseur 


